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Zápis z 10. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 7.11. 2017 v Praze na Strahově 

 
přítomni:   J. Boháč, P. Bednář , P. Šebesta, P. Náprstek, M. Doktor P. Mokrý  
hosté:  P. Hottmar,   

  
1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 

 

Činnost STK - v době konání schůze výboru byl předseda STK Z. Krpata na výcvikovém táboře 

v zahraničí. Informace z STK zaslal členům výboru v písemné podobě. 

Úkol - 1/9/17 byl splněn. Termíny hlavních domácích 2018 byly stanoveny ve spolupráci 

s reprezentačním trenérem v návaznosti na známé termíny významných mezinárodních závodů. 

Výbor s návrhem souhlasí a doporučil jejich zveřejnění na webu ČSK.    

Otevřený je datum konání II. NZ, termín 7. a 8. 7. není zatím v SC Račice potvrzen. Reprezentační 

trenér a trenéři RSC zvažují, v jakém režimu závodu zorganizovat (možné pouze testovací jízdy) a 

v jakém rozsahu (pouze nejasné kategorie). Do konce roku bude jasno.  
STK vyhodnotila poslední závod ČP – Mistrovství ČR v maratonu a ČP mládeže, konaný v Mostě na jezeře 

Matylda. Poznatky budou použity pro pořádání dalších akcí v této lokalitě. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 

 
Čerpání rozpočtu STK - Z. Krpata předal na sekretariát aktualizaci rozpočtu STK s výhledem do 

konce roku 2017. Upřesnil požadavky na doplnění techniky pro rozhodčí, zejména inovace cílové 

kamery a výpočetní techniky a materiál pro pořádání a řízení závodů. Součástí je i nákup 

přepravního vozíku na skladování majetku ČSK v Račicích. Výbor schválil navržené nákupy. 

□ 

 
Komise rozhodčích - byla podána informace o přípravě semináře rozhodčích ve dnech 11. – 12.11. 

ve  Nymburce. Přihlášeno je 42 rozhodčích, včetně nových, kteří v létě složili zkoušky. Náklady na 

akci budou v souladu s rozpočtem. 

□ 

 

Videopřenosy z hlavních závodů z Račic - stanovení dalšího postupu se vzhledem k nejistotě z výše dotací 

z MŠMT (Program V) odkládá. Výbor po diskusi rozhodl záměr pro rok 2017 zrušit a projednat postup 

v příštím roce. Návrh připraví Petr Náprstek. Vyhodnoceny budou zkušenosti ze streamu pořizovaného ze 

závodu OH nadějí 2017 v Račicích                                           Ú-2/6/17: P. Náprstek                                                                                                                             

                                                                                                           T: prodlouženo do února 2018 
□ 

 

Pravidla a řády SRK ČSK -  v rámci každoročních úprav pravidel a řádů se STK zvláště zaměří na inovaci 

Registračního a Disciplinárního řádu pro rok 2018. Na úpravách se pracuje. 

                                                                                                Ú- 1/10/17: Z Krpata                                                                                                                              

                                                                                                               T: leden 2018 

 

□ 

 

Úkol - 2/9/17:byl splněn. Přihlášku Českých mezinárodních rozhodčích navržených KR a schválených 

výborem k účasti na soutěžích ECA a ICF v roce 2018 odeslal sekretariát na ECA a ICF.  
 

□ 

 

Výsledky 2017 – Výbor byl seznámen s výstupy závodní sezóny 2017 - výsledky hlavních domácích závodů 

včetně účasti v jednotlivých věkových skupinách byly zpracované do několika tabulkových přehledů: Účast 

mládeže na závodech ČP, Žebříček prvního kola SCM. Žebříček oddílů pro hodnocení SpS. 

Konečné výsledky Mistrovství ČR oddílů, ČP mládeže – jednotlivců, ČP veteránů a ČP maratonců budou 

postupně zveřejňovány na internetu. Vyhlášení vítězů ČP bude stejné jako v roce 2016. M-ČR oddílů bude 

vyhlášeno na VH v prosinci 2017, ČP jednotlivců při testech JRD v lednu 2018. Z.Krpata zajistí ceny pro 

vítěze v podobném rozsahu jako v roce 2016.                          Ú- 3/9/17: Z Krpata                                                                                                                              

                                                                                                               T: leden 2018 

 

□ 

 

Úkol -4/9/17 byl splněn Kandidatura na pořádání mezinárodních maratónů v Týně nad Vltavou (SP 2020, 

ME 2021 a MS 2022) projednané a schválené výborem na posledním zasedání, byly odeslány na ECA a ICF 

 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Obecné testy SCM – testy se uskutečnily podle plánu 4. a 5. listopadu v Praze, v loděnici USK Praha 

a v Nymburce. Průběžné výsledky budou zveřejněny na webu ČSK, náhradní termín se koná 26.11. 

v Nymburce. Při testech byly předány oddílům do užívání zakoupené svazové trenažéry z Maďarska. 

Předání zpozdily dopravní problémy dodavatele cestou z Maďarska. Pro pozdní příjezd výrobce do 
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Prahy se neuskutečnila plánovaná instruktáž výrobcem. Bude vedena evidence zápůjček. 
Průběžně probíhá antidopingová osvěta, brožury s tématikou boje proti dopingu budou předány zástupcům 

oddílů na VH a při testech RDJ.                                             Ú- 2/10/17: P.Hottmar                                                                                                                              

                                                                                                               T: leden 2018  
 

□ Úkol - 5/9/17 byl splněn. U sportovců, kteří měli opakovaně nedostatky ve vyplňování tréninkových 

ukazatelů, byla při testech provedena kontrola řádného vedení deníků.   

 

3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

     RDS    

□ Úkol - 6/9/17 je plněn Odměny reprezentantům schválené výborem na zasedání v říjnu jsou vypláceny 

reprezentantům a jejich z trenérům. Výbor se též zabýval možnými formami výplaty odměn, aby byly splněny 

všechny náležitosti jejich zdanění. A případné fakturace u sportovců, kteří tuto možnost využívají.   
 

□ Příprava RD - P. Hottmar informoval výbor o zajištění zázemí pro předolympijský kemp. Ubytování, strava, 

sportoviště, lodě i regenerace jsou připraveny na vysoké úrovni. Prvního aklimatizačního kempu se účastní 8 

sportovců, o které pečuje střídající se doprovod. Informace o průběhu kempu byla veskrze pozitivní, podmínky, 

strava, počasí vybavenost sportovišť, vodní plocha, přívětiví hostitelé atp. Vše probíhá hladce.  Mapují se první 

zkušenosti s aklimatizací na časový posun. Připravují se NK a plány domácích soutěží a kempů sezóny 2018.  

Také dosud úspěšná spolupráce s MUDr. Vítkem pokračuje. Cca 10 děvčat se zapojilo do výživové 

poradenství. Finanční náklady jsou v rámci rozpočtu. Výbor bere informace na vědomí.  
 

□ Testy RD – podána informace, část členů RDS už podzimní testy absolvovala, další sportovci budou otestováni 

během listopadu. Lednové testování RDS tradičně proběhne komplexněji a s větší vypovídající hodnotou po 

další části přípravného období. Vzato na vědomí. 

□ 

 

Úkol - 7/9/17 byl splněn,  oponentura Dukly se uskuteční 30.11. 2017  

RDJ  

□ Společná sportovní příprava - P. Hottmar informoval o přípravách tréninkových kempů pro juniorské 

reprezentanty hrazené z prostředků RDJ. Kazdého kempu se zúčastní 3 až 4 desítky reprezentantů - říjen 

Nymburk, listopad Chioggia, prosinec Livigno, leden Benecko, únor Bedřichov, březen Itálie.  Reprezentační 

trenér informoval o VT v Nymburce, kterého zúčastnilo 30 sportovců. 

Průběžně probíhá antidopingová osvěta, brožury s tématikou boje proti dopingu budou předány zástupcům 

oddílů na VH a při testech RDJ. 
 

□ Projekt přípravy kanoistek - K. Kožíšek začal naplňovat projekt zaměřený na systémovou dlouhodobou 

podporu přípravy kanoistek, všech věkových skupin v oddílech po celé ČR s důrazem na správnou techniku 

pádlování. Byl v Děčíně, kde pomáhal s tréninkem kanoistky K. Havlové, byl na VT v Nymburce a zúčastní se 

soustředění juniorů v Itálii. 
  

□ 

 

Úkol -8/9/17 je průběžně plněn. Kvalifikace na Olympiádu mládeže YOG mládeže 2018 v Argentině – ICF 

konečně ujasnila kritéria, kdy se mohou kvalifikace za stát zúčastnit 2 sportovci v každé disciplíně (1 slalom + 

1 rychlost), přičemž kvalifikováno bude prvních 4x 6 Evropanů (nar. 2002/2003) v kombinaci disciplín slalom 

+ rychlost. Na základě výsledků 2017 + zájmu byli na kvalifikační dubnový závod v Barceloně vybráni: C1 

J.Minařík (KOJ), K1 T.Hradil (NYM), K1ž A.Házová (DEC), C1ž A.Krausová (SHK). 

Trenéři sportovců byli o aktuální situaci a potřebě tréninku i na slalomových lodích informováni.   

 

RDM 

 

□ 

 

Informace o SP v Číně - T. Ježek informoval výbor o zkušenostech z účasti na SP maratonců v Číně, kde se 

bude v roce 2019 konat MSM.  Současně informoval, že nominační kritéria na rok 2018 budou připravena ke 

schválení v lednu 2018. Výbor vzal informaci na vědomí.  
 

□ 

 

Úkol - 8/9/17 byl splněn 
Na doporučení trenéra RDM  bude provedeno přerozdělení lodí v evidenci ČSK používaných pro RDM. 

Nevhodné typy lodí – poškozené zastaralé modely a dlouhodobě nepoužívané budou předány do oddílů, kde 

se v roce 2017 maratonu nejvíce věnovali, viz žebříčku maratonských soutěží vedeném T. Ježkem. 

Garantem převodu do oddílů bude inventarizační komise ČSK ustavená v lednu 2017. K2 Skorpion – DUP, K1 

Skorpion – USK, K1 Skorpion – ZBR, C2 kopie Olympia – MHP. Výbor návrh schválil. 
 

□ 

 

 Výbor projednal a schválil nákup nové maratónské lodi C2 dle návrhu a specifikace repre. trenéra T. Ježka. 
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      4.   Různé 
 

□ 

 

Přihlášky nových oddílů do SRK ČSK – v říjnu projednal výbor SRK ČSK přihlášku nového oddílu Rychlostní 

kanoistka Litovel, z.s. do ČSK. V mezidobí mezi schůzemi svaz obdržel další přihlášku nového oddílu  - KVS 

Žamberk. Výbor i v tomto případě potvrdil shodné stanovisko jako v říjnu. I v tomto případě bude postupováno 

podle stanov ČSK z.s. , článku 5 s tím, že přihlášku zájemců o členství v ČSK projedná a schválí Konference ČSK, 

z.s. Termín konání konference v roce 2018 nebyl dosud stanoven. Předpoklad květen – červen 2018. Sekretariát 

vyrozumí žadatele. K zajištění účasti mladých závodníků v jarních závodech bylo doporučeno řešit přestupem 

sportovců do jiných oddílů, na přechodnou dobu, než se stane nový oddíl členem ČSK. Konkrétní možnosti 

projedná s oddíly Z. Krpata, předseda STK. 
 

□ Příprava nástěnného kalendáře 2018 – kalendář je ve výrobě. Bude zpracován současně jako zpráva o sportovní 

činnosti SRK ČSK. Z MS připravuje B. Žehanová výpravnou grafickou knihu, která poslouží především k archivaci 

akce pro budoucí generace. Bude uložena na ČSK. Po projednání schváleno. 
 

□ Úkol  -7/8/17 je plněn: Finanční podpora oddílů – sekretariát rozeslal do oddílů k podpisu smlouvy o poskytnutí 

finančních příspěvků oddílům z dotačních programů MŠMT –  z PV, PII a z prostředků ČOV, získaných z výnosů 

loterií. Postupně se podepsané smlouvy vrací zpět, doplněné o požadované vyúčtování a kopie dokladů.  Po jejich 

kontrole a odsouhlasení formální správnosti budou příspěvky zaslány na účty oddílů. 

Do 15.11 připraví sekretariát podklady pro žádost na změnu rozhodnutí MŠMT v programech  PV,PII, P VI, P X.  

                                                                                                                  Ú- 4/10/17: P.Mokrý                                                                                                                              

                                                                                                                                 T: 15.11.2017    
    

□ Anketa kanoista roku 2017 - podána informace o přípravě vyhlášení ankety za rok 2017. Vyhlášení se bude konat 

v Olomouci, 11.1. 2018, garantem organizace a produkce je Robert Knébl. Podrobnosti budou projednány 

s předsedy sekcí. Vzato na vědomí.                                                          Ú- 5/10/17: J. Boháč                                                                                                                             

                                                                                                                                 T: prosinec 2017  
 

□ Marketing SRK ČSLK a ČSK – podána informace o probíhajících jednáních s marketingovou společností 

Sportinvest, která zajišťovala marketing MS 2017 v kanoistice a ME 2017 ve veslování. Snahou je zajišťovat 

marketing svazu jednotně a profesionálně. Jednání budou pokračovat. Hledá souběh se sekcí kanoistiky na 

divokých vodách.                                                                                     Ú- 5/10/17: J. Boháč                                                                                                                             

                                                                                                                                  T: dlouhodobý úkol    
 

□ 

 

Posílení kapacity sekretariátu – P. Mokrý aj. Boháč informovali o nárůstu agendy a ohrožení termínů plnění úkolů 

vůči MŠMT. Výbor souhlasí s posílením sekretariátu brigádníkem L. Makovičkovou (Pracovník NOC Račice). 

Připravit DPP zatím na listopad a prosinec. 
    

□ Informace správě majetku na Slapech – Skalici – podána informace o komunikaci s vlastníkem sousedního 

pozemku, se zájmem o pronájem nebo odkup pozemku v řádu jednotek metrů. Bude vyžádána právní asistence 

k postupu.  
    

□ 

 

Úkol -9/4/17 trvá, bude řešen ve spolupráci se S. Ježkem. Diskuse k úpravám obsahu webu kanoe.cz - Z. Krpata 

upozornil na některé připomínky hnutí na obsah a možnosti vkládání zpráv z regionů na webové stránky ČSK. 

Tento bod bude zařazen do programu příští schůze.                            Ú-9/4/17: J. Boháč, Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                          T: přeloženo prosinec  2017 
                                                    

□ 

 

Úkol -9/8/17 je plněn: Příprava řádné VH SRK ČSK 2. 12. 2017. - oznámení o termínu a místě konání VH bylo 

odesláno, předsedové komisí STK, KR, reprezentační trenér RDS, RDJ, RDM, vedoucí trenér SCM a zástupce 

komise veteránské kanoistiky zaslali v termínu na sekretariát podklady pro kompletaci písemné „Informace o 

činnosti SRK ČSK“. Tento materiál společně s pozvánkou bude odeslán do oddílu 10.11. 

Oddíly byly též vyzvány k podávání kandidatur k volbě do výboru SRK ČSK. 

Hospodářská zpráva  bude rozeslána do oddílů týden pře jednáním VH – 24.11.2017. Zdržení je způsobené 

opožděnou administrací ministerských programů a tím i opožděné dodání účetních transakcí.                        

                                                                                            Ú-9/8/17: P.Mokrý                                                                                                                             

                                                                                                                T: průběžně  
        

  

            

Zapsal: P. Mokrý                                                   

Příští jednání  výboru SRK ČSK se koná   9.1. 2018 


